

Pro Spotter • WARNING

Causes serious eye irritation.

Prevention: Wash face and hands and any exposed skin thoroughly after handling.

Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection.

Response: IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. **If eye irritation persists:** Get medical advice/attention.

If any condition(s) persist: Get medical advice/attention. **More detailed First Aid measures may be found in Section 4 of the SDS.**

2.3% of the mixture consists of ingredient(s) of unknown acute toxicity.

Contains: water (CAS 7732-18-5), ethylene glycol monobutyl ether (CAS 111-76-2), sodium dodecyl diphenyl oxide disulfonate (CAS 11-345-04-9), 2-(2-butoxyethoxy)ethanol (CAS 112-34-5), citric acid (CAS 77-92-9), sodium sulfate, isobornyl acetate, terpinyl acetate, 4-tert-butylcyclohexyl acetate, magnesium nitrate, 5-chloro-2-methyl-4-isothiazolin-3-one, magnesium chloride, amyl salicylate, 1,6-octadien-3-OL, 3,7-diméthyl-, alpha-terpinéol, benzène, 1,1'-oxybis-, amyl cinnamal, lauryl alcohol, d-camphore, 2,6-octadien-1-OL, 3,7-diméthyl-, (E)-, benzyl acetate, 2-méthyl-2H-isothiazol-3-ONE, copper(II) nitrate, 1,4-dioxane (CAS 123-91-1). **READ SDS at www.legendbrandscleaning.com**

DANGER • Risque avéré d'effets graves pour les organes à la suite d'expositions répétées ou d'une exposition prolongée.

Prévention: Ne pas respirer les poussières/fumées/gaz/ brouillards/vapeurs/aérosols. Se laver le visage, les mains et toute surface de peau exposée soigneusement après manipulation. Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit.

Réponse : Consulter un médecin en cas de malaise.

Si une condition persiste : Consultez un médecin. Vous trouverez de plus amples renseignements sur les premiers soins à la section 4 de la fiche signalétique.

2.3% du mélange constitué de composants de toxicité aiguë inconnue.

Disposition : Éliminer le contenu/réceptacle dans une usine d'élimination des déchets homologuée.

Contient : eau (CAS 7732-18-5), éther monobutyle d'éthylène glycol (CAS 111-76-2), disulfonate d'oxyde de dodécyl diphenyle sodique (CAS 11-345-04-9), 2-(2-butoxyéthoxy) éthanol (CAS 112-34-5), acide citrique (CAS 77-92-9), sulfate de sodium, acétate d'isobornyle, acétate de terpinyle, acétate de 4-tert-butylcyclohexyle, nitrate de magnésium, 5-chloro-2-méthyl-4-isothiazolin-3-one, chlorure de magnésium, salicylate d'amyle, 1,6-octadien-3-OL, 3,7-diméthyl-, alpha-terpinéol, benzène, 1,1'-oxybis-, amyl cinnamal, alcool laurylique, d-camphore, 2,6-octadien-1-OL, 3,7-diméthyl-, (E)-, acétate de benzyle, 2-méthyl-2H-isothiazole-3-ONE, nitrate de cuivre(II), 1,4-dioxane (CAS 123-91-1).

Lire SDS at www.legendbrandscleaning.com

Net Contents (Contenu net) : 1 U.S. Pint (0.47 Liters)

Legend Brands USA 15180 Josh Wilson Road, Burlington, WA 98233 800-932-3030

Legend Brands Canada 4520 Eastgate Parkway, Mississauga, ON L4W 3W6 800-932-3030



READ ALL INSTRUCTIONS AND PRECAUTIONS BEFORE USING INSTRUCTIONS

Ready to use, no dilution required.

Pre-test in an inconspicuous location for dye stability and upholstery shrinkage. Sponge or scrape up any surface spot material. Spray or sponge Pro Spotter onto the spot. Blot with clean white absorbent cloth. Do not rub. Deep spots may need light brushing. Work from the outside to the center of larger spots. Repeat if necessary. Rinse with clear water if needed. Brush fabric to align fibers.

pH: 7.0 – 7.5 ready to use

CAUTION: Use product only in well-ventilated area. To avoid skin irritation or slip hazards, do not walk on wet carpets with bare feet.

NOTICE: Product must be stored at room temperature (59°F – 86°F/ 15°C – 30°C). Keep in sealed container when not in use. Product is not warranted if used for repack, improperly stored, or used in a manner not consistent with manufacturer's instructions.

⚠️WARNING: This product can expose you to 1,4-Dioxane, which is known to the State of California to cause cancer. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov.

VEUILLEZ BIEN LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS ET PRECAUTIONS AVANT D'EMPLOYER MODE D'EMPLOI

Prêt à l'utilisation Aucune dilution requise. Effectuez un test préliminaire dans un endroit discret pour déterminer la stabilité du colorant et le rétrécissement du tissu d'ameublement. Épongez ou grattez n'importe quel matériau de

surface. Pulvériser le Pro Spotter sur la tache ou appliquez-la à l'aide d'une éponge. Épongez à l'aide d'un chiffon absorbant blanc et propre. Ne frottez pas. Les taches profondes peuvent nécessiter un léger brossage. Traitez les grandes taches de l'extérieur vers le centre. Répétez l'opération si nécessaire. Rincez à l'eau propre si nécessaire. Brossez le tissu pour aligner les fibres.

MISE EN GARDE : Utiliser ce produit uniquement dans un endroit bien ventilé. Pour éviter les irritations cutanées ou les risques de glisser, ne pas marcher sur les moquettes humides avec les pieds nus.

AVIS : Ce produit doit être stocké à une température ambiante (15 °C à 30 °C/ 59 °F à 86 °F). Garder ce produit dans un contenant hermétique lorsqu'il n'est pas utilisé. Ce produit n'est pas garanti s'il est utilisé pour le réemballage, si son stockage est inapproprié ou s'il n'est pas utilisé conformément aux instructions du fabricant.

⚠️AVERTISSEMENT : Ce produit peut vous exposer au 1,4-Dioxane, qui est reconnu par l'État de Californie comme une cause de cancer. Pour de plus amples informations, rendez-vous sur www.P65Warnings.ca.gov.

Made in U.S.A./Fabriqué aux É.-U.

INFOTRAC: 1-800-535-5053

(North America / Norteamérica)



7 6285831212 3

PROCHEM®

PRO SPOTTER

All-Purpose Professional Spotter

pH: 7.5

Acidic 0 14 Alkaline

FOR PROFESSIONAL USE ONLY



B121